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Protokoll styremøte mandag 18. september 2017 kl 20.00 

Til stede: Nils Vidar Stray, Nina Gjærum reinhardt, Jon Grindland, Per Rune Omfjord, Frank 

Glad Balchen,  Tor Mjaaland (adm), Jo vegard Aardal 

 

Sak 36/17 : Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll fra forrige møte.  

 

Vedtak: Innkalling, saksliste og protokoll godkjent.  

Sak 37/17: Orientering fra gruppene. 

O-gruppa: Jevn bra deltakelse fra Oddersjaa i lokale o-løp. Skal arrangere Erik Balchens 

Minneløp 21. september fra Ravnedalen. La løyper for Vegvesenets o-mesterskap og fikk 

15.000 kroner i honorar. Bruker disse løypene i Minneløpet. 

Langrenns-gruppa: Har allerede avholdt to styremøter i høst. Arrangerte Odderøya opp med 

46 deltakere. 12 Oddersjaa-løpere deltok i KM Sandnes på det nye flotte anlegget. Også 

deltakelse i Gjesdal-sprinten. Forbereder Gautefall-helg for løpere med foresatte. 

Hoppgruppa: Arrangerte jubileumsrennet Sør Cup i juni med renn fredag i Klappane og 

lørdag Sandrip. Sliter med å få folk til å ta ansvar på arrangementer. 

Sak 38/17: Halvårsregnskap: 

Nils presenterte et sammenfattet regnskap som viser at det er god økonomisk styring i grupper 

og hovedklubb. Rapporten tatt til etterretning. 

Sak 39/17: «Rulleskifesten» 

Tor orienterte om planene for Rulleskifesten torsdag 21. sept. Det blir foredrag av Thor 

Gotaas, tapas, kake, film fra årets renn og orientering om planene fremover. 

 

Sak 40/17: Rulleskirennet 2017 – rulleskirenn 2018 

Nils orienterte om evaluering og om den foreløpige økonomiske statusen som viser et 

nullresultat. Viste til svært gode tilbakemeldinger fra løpere, publikum og sponsorer.  

Tor orienterte om samarbeid med Skiforbundet foran neste års arrangement som er lagt til 7. 

juli, samme helg som Palmesus. Skiforbundet har valgt å prioritere Oddersjaas renn. Det er 

dialog med NRK angående overføring fra løpet. Ingen grunn til å endre mye på opplegget, 

men løpet bør gå på fremsiden av Kilden.  

 

http://www.sparebankenpluss.no/newsread/index.aspx
http://www.oneco.no/index.php
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Sak 41/17: Oppfølging av styrekurset: 

Følgende saker arbeides videre med etter styrekurset:  

1. Hjemmesiden: Bred enighet om at det må gjøres noe med denne. Et alternativ kan være å 

inngå avtale med firma «Weborg» som kan levere en pakke med hjemmeside og «medlems-

løsning». Nils, Jo Vegard og Tor tar denne saken videre. 

2. Infotavle rulleskiløype. Jo Vegard tar dette videre. 

3. Klubbhåndbok: Nina og Tor tar dette videre. 

4. Rausere klubb. Følgende forslag fra Nils og Jon:  

- Årlig arrangement for medlemmene. 

- Belønning, sette pris på de som deltar på dugnader. 

- Opprette fadderordning for nye medlemmer 

- Nøkkelpersonell får klubbtøy. Gruppene melder inn. 

- Opprette en skigruppe i samarbeid med Blå Kors for utsatt ungdom og voksne. 

- Løfte årsmøtet til noe som gjør at klubbens medlemmer slutter opp om dette. 

Sak 42/17: Åpen Post: 

- Styremøter høsten 2017: 23. oktober og 20. november. Begge dager kl 19.30. 

- Få i gang voksentrening. Ta kontakt med Aa Djupvik/Setesrullen (Holskog) og andre for å 

finne formen på rulleskitrening for voksne. 

Møtet hevet kl 21.30. 

Ref  Tor  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


